
Side 1 av 5 

Landvik skole 

Referat FAU-møte 9-2023/24 
Tirsdag 4. juni 2024, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: Gunnar Edvard Gundersen 

Neste møte: 20. august, kl. 19:00-20:30. 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2023/24: 

 1. trinn: Gunnar Edvard Gundersen 

 2. trinn: Sandra Bjerk – Lisbeth Flaten 

 3. trinn: Hege Hystad 

 4. trinn: Gurly Dokkedal – Gunvor Sofia M. Almlie 

 5. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik – Siri Tomine Eide 

 6. trinn: Anette G. Hodnebrug – Stig Arve Husebø Abrahamsen 

 7. trinn: Cecilie Svanberg 

FAU skoleåret 2024/25: 

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen – Synne Lior 

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen – Roger Susort 

 3. trinn: Lisbeth Flaten – Sandra Bjerk 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gunvor Sofia Almlie – Gurly Dokkedal 

 6. trinn: Evelyn Helleland – Trygve Johannes Lerem Sævareid 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug – Stig Arve Husebø Abrahamsen 

Skolens ledelse: 

 rektor Kjetil Glimsdal 

 fagleder Hilde Igland 

Forfall 

FAU skoleåret 2023/24: 

 1. trinn: Therese Rasmussen 

 3. trinn: Gunnstein Hørte 

 7. trinn: Dag Henning Johannessen 

FAU skoleåret 2024/25:  

 

Kopi til: 

 Skolens ledelse: fagleder Einar Loland Råheim 
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Saker 

− Referat fra forrige FAU-møte 

 Kort gjennomgang godkjenning av referatet fra FAU-møte 8-2023/24.  

 Referatet er godkjent 

− 17. mai 2024 

 Evaluering og økonomisk rapport. 

 Foreløpige tall: overskuddet ser ut til å bli litt over 50 000. 

 4. trinn: referat er lagt ut på onedriven, Gunnar Edvard sender ut til FAU. 

 Kasserer: FAU har fått kredittkort på kiwi. Det er mange som har lagt ut på 

europris, FAU har egen konto der, de kunne med fordel brukt den. Det er også 

veldig mye kvitteringer fra handel ulike steder. De har nok lagt ned en innsats 

for å handle på tilbud og få billige premier, men det hadde vært lettere å 

håndtere for kasserer hvis de hadde handlet et sted. 

 Vannpistoler var veldig gøy, men imås satte ikke pris på at det ble veldig vått 

inne. 

 Imås skal kjøpe nye stoler og bord som vil kunne brukes neste 17. mai. 

 Fryser til is hadde ikke blitt kjøpt inn. 

 Det var altfor lite med et vaffeljern. Lånte to ekstra, det var likevel for lite. Nok 

med et glutenfritt jern. Behov for å kjøpe flere vaffeljern neste år. 

 Forslag om å flytte starten av arrangementet, med tale fra elevrådsleder, inn i 

hallen. 

 Fint gjennomført arrangement 

− 7. trinns avslutningsfest 

 Status 

 Ligger bra an. Bruker malen fra i fjor, veldig lettvint å ha en «oppskrift» å følge. 

Det eneste er at de ikke finner kassen med ting som skulle kunne brukes om 

igjen.  

− Foreldreundersøkelsen 

 Oppsummering av data: 

 God svarprosent, 314 svar, av litt over 500 foresatte ved Landvik. 

 Noen funn med tydelig flertall: 

 47% av foresatte på Landvik mener at barna bør være minst 9-10 år før barna 

får egen smarttelefon, 36% mente 11 år 

 86% av foresatte på Landvik mener at barna bør være 13 år eller eldre før de 

får tilgang til sosiale medier. 

 74% av foresatte på Landvik opplever press på å skaffe digitalt utstyr til barna 

 79% mener at skjermen står i veien for andre aktiviteter i barnets hverdag og i 

familielivet 

 86% ønsker at foreldrene på Landvik håndhever aldersgrensene på sosiale 

medier 

 82% ønsker felles retningslinjer for mobil og skjermbruk 

 99% ønsker mobilfrie arrangementer på fritida 

 71% ønsker ikke meldingsgrupper eller chattegrupper på SoMe for barna 
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 76% mener at grunnskolen (1.-10. trinn) bør være mobilfri sone 

 Majoriteten av foresatte mener at de har relativt god kontroll på hva barna 

foretar seg på nett, og god nok kompetanse til å håndtere barnas digitale 

hverdag. 

 Forslag: Kurs på hvordan styre barnas telefon på foreldremøte, helt praktisk 

tilnærming, ha med barnas telefon 

 Spørsmål: er det en kjent problemstilling at eldre barn laster ned spill på mindre 

barns skole-ipader?  - Det skal ikke gå an å laste ned spill, men de har tilgang til 

spill som ligger på nett. IKT Agder bør sørge for at de ikke klarer å laste ned spill 

på ipadene. 

 

 Veileder til foresatte ved Landvik skole 

 Har fått lov til å bruke Fagerholt skoles veileder som utgangspunkt. 

 Forslag: lage en enkel og forståelig veileder til elevene også. 

 Gunvor holder tak i dette og lager to utkast før sommerferien. FAU har en e-

postrunde med redigering, og til slutt godkjenning, av forslag. 

− FAU foreløpig regnskap 

 En statusrapport på FAUs regnskap, før det endelig presenteres i neste skoleårs 

første FAU-møte. 

 Foreløpig rapport: Godt overskudd, mangler bl.a. regninger fra 7. trinns 

avslutningsfest. FAU har også overskudd fra tidligere år. 

 FAU har bidratt til mye positivt for elevene: buss til kulturell skolesekk, 

buss til leirskole, penger til elevrådet, symaskiner, våtdrakter, benker til 

uteområdet, godteri og brus til juleavslutning, gapahuk til turområdet. 

Skolen melder om at dette betyr en forskjell for elevene, det gjør at 

elevene får anledning til å gjøre ting skolen ellers ikke hadde hatt økonomi 

til. 

− Oppsummering av årets FAU-arbeid – tanker til neste års FAU-arbeid 

 Forslag om at nytt FAU treffer tiltak for å inkludere elever og foreldre fra Frivoll på 

en god måte når disse etter hvert kommer. Ser nå ut til at det er fra høsten -25 at 

Landvik vil merke at det kommer elever til skolen som ikke tradisjonelt har hatt 

Landvik som sin nærskole. 

 Trafikksikkerhet. Forslag om å invitere kommunen inn på møte igjen. 

 Nettvett. Forslag om å ha opplegg for barna i skoletiden, følge opp på 

foreldremøte på kvelden. 

 Veileder til klassekontakter 

 Andre forslag fra avtroppende FAU kan sendes til nytt FAU på e-post. 

− Fastsette dato for neste skoleårs første FAU-møte 

 Statuttene sier at skoleårets første FAU-møte skal avholdes innen utgangen av 

august.  

 Gunnar Edvard innkaller til høstens første møte. Foreldrekontaktene blir også 

innkalt, og er med på første delen av møtet. Dato: 20.08.24 kl. 19:00. 
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Faste punkter  

− Saker/innspill fra klassene 

 Sommeravslutning: 

 Mangler informasjon til dato og tidspunkt for dette på noen trinn. Ledelsen 

sender ut melding. 

 Kake er gratis og klassevis, mange trinn har ikke begynt å gi beskjed om 

dette. Noen trinn har ikke kaker denne dagen, fordi de har egne 

sommeravslutninger. 

 Forslag om at FAU neste år informerer om at klassekontaktene ikke 

trenger å arrangere egne avslutninger, ettersom det er avslutning for alle 

klasser denne kvelden. 

 Ønske om tilbakemelding på hvem som skal ha klassene neste år, noen trinn har 

gitt informasjon. 

− Saker fra Elevrådet 

 Hemmelig iskiosk i morgen, sponset av FAU. De gleder seg veldig 

 Elevrådet ønsker at elevene har med eget godteri siste skoledag. 

− Saker fra skolens ledelse 

 Sykkelturer nå i vår. Skolen praktiserer det slik at når de er en stor gruppe på tur, 

så går ikke alle av sykkelen og triller over gangfeltet, men de har en voksen med 

gul vest som går ut først og stanser trafikken og passer på at alle kommer over 

veien. Det er forskjell på å være på tur med 50 stk. og å sykle alene. Skolen 

prøver å være tydelig med elevene på hvorfor det blir annerledes på disse turene 

enn når de ellers sykler i trafikken. 

 Avviksmeldinger: 13 avviksmeldinger. 10 på HMS, altså negativ elevatferd mot 

lærere, 3 administrative meldinger (IKT). Nedgang fra i fjor. 

− Skolens økonomi 

 Kontroll på økonomien. Litt i pluss nå, ser ut til å komme i balanse i løpet av året. 

Merkes at det er stramme rammer i klasserommene. Skulle gjerne hatt flere folk, 

forsøker å ha stabilitet for elevene, ser ut til at skolen vil ha tilstrekkelig 

bemanning fra høsten av 

 

− Trafikksikkerhet 

 Droppsoner-/hjertesone skiltplan 

 Hjertesone – Gjennomgang av dokumentet: Hva er viktig for Landvik skole og 

hvordan ønsker vi å oppnå målene? 

 Liten tid til å gå gjennom dette 

 Fotgjengerovergang mangler ved hippen og ved Frivoll terrasse. Gunnar 

Edvard tar det med Kristoffer Hansen i kommunen. 

 Viktig å få frem at hjertesonen gjelder i skole- og sfotiden, ikke hele døgnet, 

slik at det ikke skaper unødvendig frustrasjon. 
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− Saker til/fra SU 

 Saker til og/eller fra SU 

 Har ikke vært møte siden sist. 

− Saker til/fra KFU 

 Saker til og/eller fra KFU 

 Har ikke vært møte siden sist. Skal være møte med OU neste gang. 

 

 

Referent Hege Hystad 


